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Protokół Nr I/14 
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu 1 grudnia 2014 roku 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 15:00 i trwała do 17:35. 
 
Pierwszą sesję Rady Miasta VII kadencji zwołał  Komisarz Wyborczy w Opolu na 
podstawie art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
Postanowieniem z dnia 25 listopada 2014 roku w sprawie zwołania I sesji Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle, Komisarz Wyborczy ustalił  porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Wręczenie radnym zaświadczeń Miejskiej Komisji Wyborczej w Kędzierzynie-

Koźlu. 
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 
4. Stwierdzenie kworum. 
5. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
6. Wybór Przewodniczącego Rady. 
7. Zakończenie obrad I sesji Rady. 

 
Ad 1. 

Na podstawie art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym, sesję otworzył i 
prowadził do czasu wyboru przewodniczącego Rady Miasta najstarszy wiekiem radny  
Witold Rusak. 
Otwierając inauguracyjną sesję Rady Miasta, prowadzący obrady powitał  
zgromadzonych na sali, tj.: 

 
1. Prezydenta Miasta elekta Sabinę Nowosielską 
2. Poseł Brygidę Kolendę-Łabuś 
3. Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej Danutę Mikodę 
4. Zastępcę Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej Janusza Czubaszka 
5. Nowo wybranych Radnych 
6. Przybyłych na dzisiejszą sesję mieszkańców miasta 
7. Kierowników Wydziałów Urzędu Miasta oraz kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych 
8. Przedstawicieli prasy i radia 
 
Ad 2. 

Zaświadczenia o wyborze wręczyła Danuta Mikoda, Przewodnicząca Miejskiej 
Komisji Wyborczej. Po wręczeniu zaświadczeń  złożyła nowo wybranym radnym 
okolicznościowe życzenia sukcesów w pracy w Radzie Miasta VII kadencji oraz 
podziękowała pracownikom Urzędu Miasta a w szczególności Zbigniewowi 
Romanowiczowi, Kierownikowi Wydziału Organizacyjnego,  za ofiarne, rzetelne i 
profesjonalne wykonywanie obowiązków i pomoc w organizacji pracy Miejskiej 
Komisji Wyborczej.  

Zaświadczenia nie otrzymała  Dorota Zasłonka, która byłą nieobecna na sesji z 
powodu wyjazdu służbowego. 
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Ad 3. 
Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 
 
Po odczytaniu przez  Witolda Rusaka, przewodniczącego obrad, roty ślubowania  
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro 
mojej gminy i jej mieszkańców." – wywołani kolejno radni wstawali i wypowiadali 
słowo  „ślubuję". Kilku radnych dodało zdanie  „Tak mi dopomóż Bóg". 

 
Ślubowanie złożyło 22 radnych, tj.  wszyscy obecni nowo wybrani radni za wyjątkiem 
Doroty Zasłonki, która była nieobecna na sesji. 

 
Ad 4. 
Prowadzący obrady Witold Rusak stwierdził prawomocność obrad; na statutową 
liczbę 23 radnych w obradach uczestniczy 22.  
 
Ad. 5. 

Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
 
Andrzej Kopeć zaproponował kolejno cztery kandydatury do pracy w komisji 
skrutacyjnej, tj.: 
- radną Katarzynę Dysarz, radnego Huberta Majnusza, radną Halinę Mińczuk i radną 
Agnieszkę Iłowską   
Radna Halina Mińczuk nie wyraziła zgody na pracę w komisji skrutacyjnej. Natomiast  
pozostali kandydaci taką zgodę wyrazili. 
 
Prowadzący obrady upewnił się, czy są inne kandydatury do komisji skrutacyjnej, a 
następnie zwrócił się z pytaniem, kto jest za zamknięciem listy kandydatur do składu 
komisji skrutacyjnej: 
„za” oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 1 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło zatwierdzenia komisji skrutacyjnej w składzie: 
- Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska i Hubert Majnusz  
„za” oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 2 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Ad 6. 
Wybór Przewodniczącego Rady. 
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Andrzej Kopeć zgłosił wniosek aby zmienić brzmienie tego punktu na zapis 
„Wybór Przewodniczącego i dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miasta”.  
Uzasadniając wniosek poinformował o zapisie w  Statucie Gminy, że poza 
Przewodniczącym, Rada wybiera dwóch Wiceprzewodniczących. Ma to zapewnić 
zwołanie kolejnej sesji na wypadek, gdyby  przewodniczący Rady z jakichś przyczyn 
nie mógł jej zwołać. 
 
„za” wnioskiem radnego Andrzeja Kopcia oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się”  1, 
(wydruk z głosowania nr 3 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
punkt 6. otrzymuje brzmienie Wybór Przewodniczącego Rady i dwóch  
Wiceprzewodniczących  Rady Miasta. 
 
Prowadzący obrady Witold Rusak poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Beata Łobodzińska zgłosiła kandydaturę radnego Andrzeja Kopcia.  
W  uzasadnieniu wskazała na dotychczasowe duże doświadczenie radnego jako 
samorządowca oraz pozytywnie wypowiedziała się o  kandydacie jako człowieku 
prawym i  uczciwym. 
Andrzej Kopeć wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Rafał Olejnik upewnił się co do treści i zakresu realizowanego punktu porządku obrad.  
 
Andrzej Kopeć przypomniał, że wnioskował aby zmienić brzmienie punktu 6.  na 
zapis „Wybór Przewodniczącego i dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miasta”. 
Dodał, że składając  wniosek miał rozeznanie prawne  radcy prawnego. 
 
Maciej Pająk, radca prawny poinformował, że mimo iż pierwsza sesja nowo wybranej 
Rady Miasta została zwołana  przez komisarza wyborczego w trybie art. 20 ust. 2  
ustawy o samorządzie gminnym, to nie ma przeszkód prawnych aby porządek obrad 
tej sesji został zmieniony w trybie odnośnego przepisu tej samej ustawy. Zmiana 
porządku obrad polegająca na nadaniu innego brzmienia jednemu z punktów tego 
porządku obrad, jest dopuszczalna. Warunkiem wprowadzenia zmiany w porządku 
obrad jest poparcie  jej  bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 
Przypomniał, że wniosek radnego Andrzeja Kopcia uzyskał poparcie 21 radnych. W 
związku z tym nie widzi przeszkód, aby Rada najpierw dokonała wyboru 
przewodniczącego rady, a następnie przystąpiła do wyboru dwóch 
wiceprzewodniczących. Jednocześnie zasugerował, aby wyboru obu  
wiceprzewodniczących dokonać  w dwóch odrębnych głosowaniach, co ułatwi 
procedowanie i zwiększa możliwości udziału radnych w tych wyborach. 
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Po tych wyjaśnieniach  prowadzący obrady zwrócił się z pytaniem, czy są inne 
kandydatury na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta. Po upewnieniu się, że takich 
zgłoszeń nie ma, poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatur na 
funkcję Przewodniczącego Rady Miasta: 
„za” zamknięciem listy oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się”  1, 
(wydruk z głosowania nr 4 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
 
Następnie komisja skrutacyjna udała się do  biura Rady w celu przygotowania  kart do 
głosowania. Prowadzący obrady Witold Rusak ogłosił na ten czas przerwę (przerwa 
trwała od 15:30 do 15:35). 
 
Po wznowieniu obrad radny Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem do radcy, czy 
osoby kandydujące na funkcje przewodniczącego lub wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta mogą brać udział w głosowaniu dot. własnej kandydatury. 
 
Maciej Pająk, radca prawny, poinformował że kilkakrotnie na sesjach w poprzedniej 
kadencji padało pytanie czy radny kandydujący na określoną funkcję w radzie miasta 
bądź w komisjach rady miasta może uczestniczyć w głosowaniach nad własną 
kandydaturą. Otóż kwestia ta budzi w piśmiennictwie i orzecznictwie dotyczącym 
ustawy o samorządzie gminnym kontrowersje. Znane są orzeczenia mówiące że 
ograniczenie wynikające z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym odnosi się do 
interesów prywatnych radnego a nie obejmuje możliwości głosowania radnego 
kandydującego  do określonych gremiów w radzie nad swoją kandydaturą. Są też inne 
orzeczenia bardzo szeroko traktujące ów zakaz głosowania we własnej sprawie i 
obejmujące także tego rodzaju głosowania. W związku z niestabilnością tego 
orzecznictwa, sugeruje i proponuje  aby kandydujący na określona funkcję nie brał 
udziału w tajnym głosowaniu nad swoją kandydaturą. 
 
Następnie przewodnicząca komisji skrutacyjnej Katarzyna Dysarz przedstawiła 
radnym kartę do głosowania oraz objaśniła zasady głosowania. 
Przedstawiony radnym wzór karty zawiera jedną kratkę i objaśnienia: 
„Objaśnienia: 
1. Głos jest ważny, jeżeli głosujący za kandydaturą postawi znak X w kratce po prawej stronie 

imienia i nazwiska kandydata, a głosujący przeciwko kandydaturze lub wstrzymujący się 
od głosu pozostawi kartę niewypełnioną. 

2. Głos jest nieważny, jeżeli na karcie do głosowania pojawi się w którymkolwiek miejscu 
znak lub znaki  inne niż znak wskazany w punkcie  pierwszym objaśnień. 

3. Kandydat zostaje wybrany, jeżeli za jego wyborem opowie się więcej niż połowa ważnie 
oddanych głosów.” 

 
Adam Oczoś poinformował o swoich zastrzeżeniach dot.  proponowanego wzoru 
karty. Jednocześnie zaproponował, aby karta zawierała dwie kratki, gdzie radny będzie 
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miał możliwość zaznaczenia głosu „za” bądź „przeciw” kandydaturze. Natomiast 
skreślenie obu kratek lub nieskreślenie żadnej będzie oznaczało głos wstrzymujący się. 
W związku z tym zgłosił wniosek o zmianę karty w taki sposób aby przy nazwisku 
kandydata była kratka  „za” i kratka „przeciw”. 
 
Katarzyna Dysarz, przewodnicząca komisji skrutacyjnej zaproponowała uzupełnienie 
karty o trzecią kratkę  dla radnego „wstrzymującego się”.  
 
Adam Oczoś poinformował, że trzeciej  kratki na karcie nie może być, gdyż skreślenie 
obu kratek lub nieskreślenie żadnej będzie oznaczało głos wstrzymujący się. 
 
Maciej Pająk, radca prawny, poinformował, że komisja skrutacyjna zaproponowała 
radnym określony sposób głosowania, który implikowany jest przez zasady wyboru 
przewodniczącego Rady Miasta.  Przypomniał art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie 
gminnym oraz zinterpretował jego treść. Objaśnił pojęcia „bezwzględna większość” i 
„bezwzględna większość ustawowego składu rady”. 
Ponadto poinformował, że nie widzi przeszkód aby przeprowadzić głosowanie w 
sposób sugerowany przez radnego Adama Oczosia, a mianowicie aby na karcie przy 
nazwisku kandydata postawić trzy okienka dla opcji „jestem za”, „jestem przeciw” i 
„wstrzymujący się”. 
 
Katarzyna Dysarz ponownie objaśniła kiedy głos jest ważny albo nieważny. Dodała, 
że przedstawiony wzór karty miał już w przeszłości zastosowanie. 
 
Andrzej Kopeć dodał, że głosy  „wstrzymujące się” działają tak samo na niekorzyść 
kandydata jak głosy  „przeciw”. Uważa, że ta sytuacja nie wymaga zmiany karty do 
głosowania. 
 
Adam Oczoś ponowił wniosek o zmianę karty do głosowania w taki sposób aby 
zawierała dwie kratki opcję „za”  i opcję „przeciw”. 
 
Andrzej Kopeć przypomniał propozycję radcy prawnego aby w przypadku zmiany 
karty zastąpić ją  kartą z trzema okienkami. W związku z tym zaproponował aby radny 
Adam Oczoś   zmienił wniosek i uwzględnił sugestię radcy prawnego albo karty będą 
sporządzone niewłaściwie. 
 
Ryszard Masalski poinformował, że radca prawny wypowiedział się, że propozycja 
radnego Adama Oczosia jest do przyjęcia, o ile Rada wyrazi zgodę.  Poprosił o 
przegłosowanie tego wniosku. 
 
Maciej Pająk, radca prawny zauważył, że jest to pierwsza sesja nowo wybranej Rady a 
jemu już wypada zwrócić uwagę radnemu Masalskiemu na to, na co wielokrotnie 
zwracał uwagę radnemu w poprzedniej kadencji, gdy był radnym. Poprosił aby radny 
Masalski nie wkładał w jego usta słów, których nie wypowiedział. Przypomniał, że 
oświadczył iż wniosek radnego Oczosia jest do przyjęcia pod warunkiem, że 
obejmować będzie  wprowadzenie do karty do głosowania trzech kratek. 
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Adam Oczoś poinformował, że modyfikuje swój wniosek i proponuje, aby na karcie 
przy nazwisku kandydata postawić trzy kratki dla opcji „jestem za”, „jestem przeciw” 
i „wstrzymujący się”. 
 
Przewodniczący obrad Witold Rusak poddał wniosek pod głosowanie: 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 5, 
„wstrzymujących się” 4. 
(wydruk z głosowania nr 5 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
Wniosek został przyjęty. 
 
Komisja skrutacyjna udała się do  biura Rady w celu przygotowania  kart do 
głosowania zgodnie z przyjętym wnioskiem. 
Prowadzący obrady Witold Rusak ogłosił na ten czas przerwę. (przerwa trwała od 
16:05 do 16:15 ). 
 
Po wznowieniu obrad Katarzyna Dysarz, przewodnicząca komisji skrutacyjnej,  
przedstawiła nową kartę do głosowania z opcja zawierającą trzy okienka:  dot. opcji  
za”, „przeciw” i „wstrzymujący się”. 
Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanej karty. W związku z tym kontynuowano 
procedurę tajnego głosowania przeprowadzonego dla wyboru przewodniczącego Rady 
Miasta.  Radni kolejno wyczytywani wg listy obecności odbierali  kartę, a następnie 
po dokonaniu  skreśleń wrzucali ją do urny.  
W głosowaniu nie brał udziału radny Andrzej Kopeć, kandydujący na funkcję 
przewodniczącego Rady Miasta  
 
Po stwierdzeniu, że wszyscy obecni radni oddali głos do urny, komisja skrutacyjna 
udała się do biura Rady w celu sporządzenia protokołu z tajnego głosowania. 
 
Prowadzący obrady Witold Rusak ogłosił na ten czas przerwę, która trwała od 16:20 
do 16:30. 
 
Po wznowieniu obrad głos zabrała Katarzyna Dysarz, przewodnicząca komisji 
skrutacyjnej, która odczytała „protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na I sesji Rady 
Miasta Kędzierzyn–Koźle  w dniu 1 grudnia 2014 r.  dla wyboru Przewodniczącego 
Rady Miasta”. 
Komisja w składzie: 
1. Katarzyna Dysarz - przewodnicząca 
2. Hubert Majnusz - członek 
3. Agnieszka Iłowska - członek 
 
Na podstawie wyników głosowania tajnego Komisja Skrutacyjna stwierdza, co 
następuje: 

Na Przewodniczącego Rady Miasta zgłoszono  kandydaturę 
1. Andrzeja Kopcia 
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Obecnych na sesji wg listy obecności było 22 radnych 
Głosowało 21 radnych 
Głosów ważnych oddano 21 
Głosów nieważnych oddano 0 
Za kandydaturą Andrzeja Kopcia oddano 15 głosów, przeciwko – 1 głos, 
5 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że na Przewodniczącego Rady 
Miasta  Kędzierzyn-Koźle  Rada w głosowaniu tajnym wybrała bezwzględną 
większością głosów  Andrzeja Kopcia” 
(protokół komisji skrutacyjnej – dołączony do nin. protokołu) 
 
Prowadzący obrady Witold Rusak odczytał uchwałę: 

Uchwała Nr I/1/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 z dnia 1 grudnia  2014 r.  

 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego  protokółu) 
 
Dalsze prowadzenie obrad przejął Andrzej Kopeć, przewodniczący Rady Miasta. W 
okolicznościowym wystąpieniu podziękował za okazane poparcie oraz zapewnił że 
postara się pełnić tę funkcję godnie aby nie zawieść radnych. Zadeklarował wolę  
zbudowania takich relacji Rady z panią prezydent,  aby współpraca obydwu organów 
gminy przebiegała płynnie i z korzyścią dla wszystkich mieszkańców.  
Rada przyjęła wystąpienie brawami. 
 
Realizując porządek obrad, przewodniczący obrad Andrzej Kopeć poprosił o 
zgłaszanie kandydatur na  wiceprzewodniczących Rady Miasta. Następnie zgłosił 
kandydaturę radnej Ewy Czubek. W krótkiej charakterystyce kandydatki 
poinformował o jej wieloletnim zaangażowaniu w pracy samorządu i organizacjach 
charytatywnych. Kandydatka ma wyższe wykształcenie, jest pracownicą i  szefową 
Biura Zarządu firmy RAFAMET. 
 
Radna Ewa Czubek wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Radca prawny Maciej Pająk  zwrócił uwagę na potrzebę ustalenia, czy w tej chwili 
zgłaszane są kandydatury na funkcję obu wiceprzewodniczących Rady Miasta, czy też 
jednego z dwóch wiceprzewodniczących. 
 
Andrzej Kopeć zaproponował aby wybór wiceprzewodniczących przeprowadzić w 
dwóch odrębnych tajnych głosowaniach. 
Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury. Po upewnieniu się, że nie 
ma innych kandydatur, zwrócił się z pytaniem, kto jest za zamknięciem listy 
kandydatur na funkcję  wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
Z powodu problemów technicznych głosowanie było nieskuteczne. 
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W ponownym głosowaniu: 
 za zamknięciem listy oddano 21 głosów, 
 „przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1 
(wydruk z głosowania nr 6 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Radca prawny Maciej Pająk poinformował o regulacji zawartej w § 47 ust. 1 Statutu 
Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć zgłosił wniosek aby karta w obu 
głosowaniach zawierała trzy kratki - tak samo jak przy wyborze przewodniczącego 
Rady Miasta. 
„za” wnioskiem oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1. 
(wydruk z głosowania nr 7 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Następnie komisja skrutacyjna udała się do biura Rady w celu przygotowania kart do 
głosowania. Przewodniczący obrad Andrzej Kopeć ogłosił 10 minut przerwy (przerwa 
trwała od  16:45 do 16:55). 
Po wznowieniu obrad przewodnicząca komisji skrutacyjnej Katarzyna Dysarz 
objaśniła zasady głosowania rozdała karty do głosowania. Radni wg kolejności na 
liście obecności, podchodzili do członków komisji skrutacyjnej w celu odebrania karty 
do głosowania i po dokonaniu skreśleń wrzucali kartę do urny. 
W głosowaniu nie brała udziału kandydatka Ewa Czubek. 
 
Po stwierdzeniu, że wszyscy obecni radni oddali głos do urny, komisja skrutacyjna 
udała się do biura Rady w celu sporządzenia protokołu z tajnego głosowania. 
 
Prowadzący obrady Andrzej Kopeć ogłosił na ten czas przerwę, która trwała od 17:00 
do 17:10. 
 
Po wznowieniu obrad, przewodnicząca komisji skrutacyjnej odczytała „Protokół  
Komisji Skrutacyjnej powołanej na I sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  w dniu 
1 grudnia 2014 r. dla wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta 

 
Komisja w składzie: 

1. Katarzyna Dysarz - Przewodnicząca 
2. Hubert Majnusz - Członek 
3. Agnieszka Iłowska - Członek 

Na podstawie wyników głosowania tajnego Komisja Skrutacyjna stwierdza, co 
następuje: 

Na Wiceprzewodniczącą Rady Miasta zgłoszono  kandydaturę: 
1.Ewy Czubek 
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Obecnych na sesji wg listy obecności było 22 radnych 
Głosowało 21 radnych. 
Głosów ważnych oddano 21. 
Głosów nieważnych oddano 0. 
 
Za kandydaturą Ewy Czubek oddano 15 głosów, przeciwko – 0 głosów, 
6 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że na Wiceprzewodniczącą 
Rady Miasta  Kędzierzyn-Koźle Rada w głosowaniu tajnym wybrała bezwzględną 
większością głosów: Ewę Czubek” 
(protokół komisji skrutacyjnej – dołączony do nin. protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć odczytał uchwałę. 

Uchwała Nr I/2/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 z dnia 1 grudnia  2014 r.  

 
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
Ewa Czubek, wiceprzewodnicząca Rady Miasta,  podziękowała za wybór oraz 
wyraziła nadzieję, że funkcję tę będzie pełniła sprawnie, bazując na dotychczasowym  
doświadczeniu. Wyraziła nadzieję na konstruktywną współpracę z całą Radą Miasta. 
 
Następnie przystąpiono do wyboru drugiego wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
 
Agnieszka Iłowska zgłosiła kandydaturę radnego Grzegorza Peczkisa. 
Radny Grzegorz Peczkis wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Następnie przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem czy są inne 
kandydatury. Po upewnieniu się, że nie ma innych kandydatur, zwrócił się z pytaniem, 
kto jest za zamknięciem listy kandydatur na funkcję  wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta. 
Za zamknięciem listy oddano 20 głosów 
 „przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0, 
Głosy nieoddane 2. 
(wydruk z głosowania nr 8 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Komisja skrutacyjna udała się do biura Rady w celu przygotowania kart do 
głosowania. Prowadzący obrady głosił 5 minut przerwy (przerwa trwała od 17:15 do 
17:20). 
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Po wznowieniu obrad przewodnicząca komisji skrutacyjnej Katarzyna Dysarz 
objaśniła zasady głosowania i rozdała karty do głosowania. Radni wg kolejności na 
liście obecności, podchodzili do członków komisji skrutacyjnej w celu odebrania karty 
do głosowania i po dokonaniu skreśleń wrzucali kartę do urny. 
W głosowaniu nie brał udziału kandydat Grzegorz Peczkis. 
 
Po stwierdzeniu, że wszyscy obecni radni oddali głos do urny, komisja skrutacyjna 
udała się do biura Rady w celu sporządzenia protokołu z tajnego głosowania. 
 
Prowadzący obrady Andrzej Kopeć ogłosił na ten czas przerwę, która trwała od 17:30 
do 17:40. 
 
Po wznowieniu obrad przewodnicząca komisji skrutacyjnej Katarzyna Dysarz 
odczytała „Protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na I sesji Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle  w dniu 1 grudnia 2014 r.  dla wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta 
 
Komisja w składzie: 

1. Katarzyna Dysarz - Przewodnicząca 
2. Hubert Majnusz - Członek 
3. Agnieszka Iłowska - Członek 

 
Na podstawie wyników głosowania tajnego Komisja Skrutacyjna stwierdza, co 
następuje: 

Na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta zgłoszono  kandydaturę 
Grzegorza Peczkisa 
 
Obecnych na sesji wg listy obecności było 22 radnych. 
Głosowało 21 radnych. 
Głosów ważnych oddano 21. 
Głosów nieważnych oddano 0. 
 
Za kandydaturą Grzegorza Peczkisa oddano 14 głosów, przeciwko – 3 głosy, 
4 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że na Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta  Kędzierzyn-Koźle, Rada w głosowaniu tajnym wybrała bezwzględną 
większością głosów: Grzegorza Peczkisa 
(protokół komisji skrutacyjnej – dołączony do nin. protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć odczytał uchwałę. 
 

Uchwała Nr I/3/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 z dnia 1 grudnia  2014 r.  

 
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokółu) 
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Grzegorz Peczkis, wiceprzewodniczący Rady Miasta, podziękował za wybór. 
 
Następnie prowadzący obrady Andrzej Kopeć udzielił głosu Pani Poseł Brygidzie 
Kolendzie-Łabuś, która w okolicznościowym wystąpieniu pogratulowała radnym 
wyboru do Rady Miasta VII kadencji, złożyła życzenia owocnej współpracy. Wyraziła 
nadzieję, że także współpraca z panią prezydent miasta będzie układała się poprawnie 
z korzyścią dla miasta i mieszkańców. 
Kończąc, złożyła na ręce przewodniczącego Rady Miasta wiązankę  róż. 
Za ciepłe słowa podziękował przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć. 
 
Ad 7. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Kopeć zamknął I sesję  Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
Przewodniczący obrad 

Andrzej Kopeć 
 
Sesja zakończyła się o godz. 17.35 
Protokołowała  H. Olkowska 
 
 
 
 


